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ご挨拶 ＭＥＳＳＡＧＥ 

財団法人日本バドミントン協会 

会長 綿貫 民輔 

            

Tamisuke Watanuki 

                                       President Nippon Badminton Association (NBA) 

                       

 

第５回Ｕ１６日本韓国ジュニアバドミントン競技会の開催にあたりご挨拶申し上げ

ます。 

 本年、仙台・東京でトマス杯・ユーバー杯を開催させていただきましたが、世界最

高峰の大会にふさわしく熱戦が繰り広げられ、多くの観衆を魅了しました。残念なが

ら、日本選手団は、目標とする成果を十分に得ることは出来ませんでしたが、この大

会で得たものが、必ずや将来に花開くと確信しております。 

 本協会は、ジュニア強化を最重要課題として取り組んでおります。この度は、大韓

民国より、ジュニア選手をお招きし、親善交流を含めたバドミントン競技会を開催し、

両国選手のバドミントン技能の上達を目的とするものであります。両国の選手達は国

の代表として、最後の最後まで粘り強く戦ってください。そして、この競技会に参加

した経験をいかして、更なる努力をしていただくとともに、目標を大きく持ち、将来

は国際舞台で輝く選手になることを期待しております。冬の寒い時期です。体調を万

全にし、有意義な競技会にしてください。 

 最後に、この度の競技会を開催するにあたりまして、ご尽力をいただきました千葉

県バドミントン協会、千葉県小中学校体育連盟バドミントン専門部、野田市バドミン

トン協会の皆様方にお礼を申し上げ、ご挨拶といたします。 

 

 

 It is greatest pleasure for us to be able to hold the 5TH U16 JAPAN & KOREA JUNIOR 

BADMINTON MEETING 2006.  

 This year, we held YONEX Thomas & Uber Cup Japan 2006 in Sendai and Tokyo.The 

badminton fans of our country experienced the excitement of the team event, which was 

considered to be the world best event,  and the audience was attracted so much to the best 

performances ever. Unfortunately, Japanese teams were unable to accomplish the targeted 

goals; however, I am certain that the players learned the precious things through the events and 

will make good use out of their experiences in the future.  

 Nippon Badminton Association addresses the improvement of Junior players as our major task.  

Recently, inviting and hold a junior player the badminton meet ing including goodwill 

interchange from, the Republic of Korea it is the thing for the improvement of the badminton 

skill of a two nations player. The players of the two nations shall fight persistently until they 

are last as the representative of the country. And, I am expecting that becomes the player who 

has the goal largely and in the future shine in an international stage the experience that 

participated in this meeting, beside I ask to do the effort that makes the most of and become 

more. It is the cold time in winter.  It does the physical condition absolutely and please make a 

significant meeting.  

  I say the gratitude to all of you of the Chiba Pref. badminton Association, Chiba Pref. junior 

high school physical education badminton department, Noda -city badminton organizations that 

received the effort, in holding the meeting of recently last, and do with the greeting.  


